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Vragen van het lid Ormel (CDA) aan de staatssecretaris van Economische 
Zaken, Landbouw en Innovatie over het bericht «Omstreden walvisvaart weer 
begonnen» (ingezonden 2 mei 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de omstreden walvisjacht vangt 
weer is begonnen?1 

Vraag 2
Klopt het dat in IWC-verband2 het aan Japan, Noorwegen en IJsland is 
toegestaan om een bepaald aantal walvissen te vangen, enkel voor weten-
schappelijke doelen? 

Vraag 3
Hoe moet de stellingname in het artikel, dat de Scandinavische landen 
walvissen vangen omdat zij van mening zijn dat de dwergvinvis niet bedreigd 
is, in het IWC-verband worden opgevat? 

Vraag 4
Zijn de drie dwergvinvissen gevangen voor wetenschappelijke doelen? Zo ja, 
welke? Zo nee, waarom is de walvisjacht wederom aangevangen? 

Vraag 5
Is middels via een peer review aangetoond dat het betreffende onderzoek niet 
kan zonder walsvissen te doden? Zo ja, welk gremium heeft dat beoordeeld 
en heeft toestemming voor de jacht gegeven? Zo nee, welke acties worden 
ondernomen?

1 Ad.nl, 1 mei 2012.
2 IWC: International Whaling Commission
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